

Title (en)
SHOE.

Title (de)
SCHUH.

Title (fr)
CHAUSSURE.

Publication
EP 0269661 A1 19880608 (DE)

Application
EP 87903240 A 19870515

Priority
DE 3616326 A 19860515

Abstract (en)
[origin: WO8706803A1] A shoe or boot is provided with a sole body (4) having a plurality of recesses (12) filled with storage bodies (13). The latter (13) contain paraffin, whose melting point is lower than the temperature of the foot, and form a latent heat store (14). In addition, a foil heating element (8) is provided under the insole (7) and can be supplied with a low voltage via electric conductors (9) and a plug socket (10).

Abstract (fr)
Une chaussure ou une botte est pourvue d'un corps de semelle (4) munie d'une pluralité d'évidements (12) remplis de corps de stockage (13). Ces corps (13) contiennent du kérozène, dont le point de fusion est inférieur à la température du pied, et forment un réservoir de chaleur latente (14). De plus, un élément chauffant à feuille (8) est disposé sous la semelle intérieure (7) et peut être alimenté en un courant basse tension par l'intermédiaire de conducteurs électriques (9) et d'une fiche femelle (10).

IPC 1-7
A43B 7/02

IPC 8 full level
A43B 7/02 (2006.01); **A43B 13/02** (2006.01)

CPC (source: EP)
A43B 3/355 (2022.01)

Citation (search report)
See references of WO 8706803A1

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
WO 8706803 A1 19871119; DE 3616326 A1 19871119; DE 3616326 C2 19900419; EP 0269661 A1 19880608; FI 880006 A0 19880104;
FI 880006 A 19880104; JP H01500171 A 19890126

DOCDB simple family (application)
DE 8700225 W 19870515; DE 3616326 A 19860515; EP 87903240 A 19870515; FI 880006 A 19880104; JP 50312787 A 19870515